
 
 
 

 
 
 

 
 
 
  

URBANIZAM       

U okviru istraživanja o poslovanju budvanskih javnih preduzeća, došli smo 
do kopija ugovora o zajedničkom ulaganju opštinskog preduzeća „Budva 
Holding“ i podgoričke kompanije „DC Invest“ iza koje stoji istoimena 
kompanija registrovana na offshore destinaciji. Odnos izmeñu ulagača koji 
je definisan ovim ugovorom je očigledno bio štetan po Opštinu Budva, zbog 
čega smo i podnije krivičnu prijavu protiv izvršnog direktora „Budva 
Holdinga i potpredsjednika Opštine Lazara Rañenovića. 
 
 
Krivična prijava je tokom februara podnijeta i protiv bivšeg ministra 
urbanizma Branimira Gvozdenovića, zbog sumnje da je u postupku izrada 
planske dokumentacije i izdavanja grañevinske dozvole za projekat “Astra 
Montenegro”, zloupotrijebio službeni položaj i kompaniji “Zavala-invest” 
omogućio uklapanje nelegalnih objekata i izbjegavanje odgovornosti i 
plaćanje kazni zbog nelegalne gradnje. Drugi dio krivične prijave se 
odnosio na legalizaciju sedmospratnice u Baru koju grade Gradonačelnik 
Bara, Žarko Pavićević i Miodrag ðurović, brat čuvenog Kardinala, 
optuženog za ubistvo vlasnika hrvatskog Nacionala, Iva Pukanića.  
 
 
Slučaj Valdanos je tokom februara bio apsolutni prioritet  i ujedno najveći 
uspjeh našeg programa u periodu januar-februar. Na osnovu finansijskih 
izvještaja kompanije Cubus Lux, prvorangirane na tenderu za zakup uvale 
Valdanos, uspjeli smo da dokažemo da ova kompanija nije mogla niti ni 
učesnik na tenderu. Zahvaljujući ogromnom pritisku javnosti (rekordnih 15 
saopštenja za medije koje je samo MANS poslao u februaru), Vlada je bila 
prinuñena da tender poništi. Zbog sumnje da je u tenderskom postupku za 
Valdanos zloupotrijebio službeni položaj, u februaru smo podnijeli  
krivičnu prijavu protiv potredsjednika Vlade, Vujice Lazovića. 
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"Investitori su najplašljivija životinja i jednostavno kad osjete da to nije pogodan teren, oni 
jednostavno neće doći." 
 

                    Vujica Lazović o tenderu za Valdanos i Cubus Lux-u 
 

 Tokom januara-februara, Urbanizam je primio ukupno 29 poziva, od čega su 7 grupe grañana. U 
istom periodu je ponijeto 96 SPI zahtjeva za grañevinskim i upotrebnim dozvolama, kao i 40 SPI 
zahtjeva za planskim dokumentima. Urbanizam je takoñe pripremio 2 seta komentara na planska 
dokumenta iz Kotorske opštine (DUP „Radanovići“ i LSL „Trešanjski mlin“), dok je naš partner na 
projektu Green Home, izradio komentare na 1 stratešku procjenu uticaja na životnu sredinu (SEA). 
  

- Kako se renovirao Sveti Stefan – Studija slučaja RESTIS. 
- Krivične prijave i disciplinski postupak protiv 6 republičkih inspektora. 
- Što nam radi barski Gradonačelnik Žarko Pavićević– Studija slučaja FADIS           www.mans.co.me 


